
Möte tävlingskommittén 8/11-22 
KL 18.00 ÖOK-stugan 
Närvarande: 
Kristina Hammarfalk Åre OK /JHOF 
Johan Näslund ÖOK 
Jörgen Ågran OK Storsjön 
Lennart Hamberg ÖOK 
Johan Andreasson Frösö IF 
Punkter: 

1. Tävlingsområde 2023 
2. Datum och gärna tävlingsområde 2024 
3. Fördelning DM-tävlingar 2025, Tankar kring datum och område 
4. Stafettens vara eller icke vara på NM 
5. Utbildning- uppföljning tävlings och bankontroll 
6. Ungdomsserien 2023. Kolla in vilka tävlingar det är inlagt på. 

 
 
 

1. 2023  område i eventor  
Ok Storsjöns ungdomstävling  Inlagt sen tidigare 
DM medel Inlagt nu 
DM lång. Inlagt nu 
Loffelunken Inlagt nu 
Älgjakten Inlagt nu 
DM-natt Inlagt nu 
DM-sprint Inlagt nu 
Tävlingskommittén tar med sig hem till resp. klubb att utse tävlingsledare för 2023 

2. 2024 
DM ultralång 16 juni, Trillevallen 
DM sprint, 15 juni Plats: Åre. Tävlingskommittén tänker en tävlingshelg/klubbhelg 
på vårsidan i och med att lägga ihop sprint och ultralång 
DM medel 17/8 
DM lång 18/8 
DM natt 27/9 
Loffelunken Älgjakten 21-22/9 
Storsjöns majtävling: 25/5Medel .Kommer kanske heta Storsjöträffen.  
ÖOK hakar på med tävling dagen efter den 26/5 så det blir en tävlingshelg. Lång, 
Singsjön 

 
3. 2025 arrangörer, tanke om plats, datum 

Se separat 3-årsplan. Det finns på hemsidan. Alla tävlingar har arrangörer. Tankar 
har startat kring aktuellt tävlingsområde. Inga datum satta än. 

4. Kom upp på Mötet på Norrlandsmästerskapen att arrangemang av ungdomsstafetten 
tar mycket resurser från arrangörer. Det är delade meningar om den ska finnas eller 
inte.  
Tävlingskommittén tycker absolut att detta ska kvarstå. Kristina tar med sig detta 
till Tävlingskonferensen 



 
5. Utbildning/uppföljning Tävlings-och bankontroll 

 
Johan Andreasson tar kontakt med Torulf Bäckman och Hasse Swartz för att få de att 
anmäla sig 
Johan Näslund tar kontakt med Olle Näslund och Erik Söderhjelm för att få de att 
anmäla sig 
Jörgen Ågran kollar upp vilka som kan tänkas gå för Ok Storsjön 
Kristina Hammarfalk uppmanar fler från Åre Ok att anmäla sig 
 
Tävlingskommittén tänker sig att de som går denna utbildning uppföljning ska i första 
hand få uppgiften som tävlingskontrollant och bankontrollant. 
 
Lennart informerar att enkätundersökningen visar att bankontrollantuppgiften är 
mer resurskrävande. Tävlingskommitténs förslag: att det ska arvoderas mer än 
tävlingskontrollant. 
 
 

6. Kristina informerar hur gången blev när ungdomsseriens skulle läggas in för 2023. 
Ungdomskommittén kom inte in med färdigt förankrat förslag varför Kristina var 
tvungen att lägga in serien på eventor 31/8 utifrån kommitténs förslag på tävlingar. 
De uppmanades sedan att ta kontakt med berörda klubbar om det är ok att använda 
deras närtävling. Kristina ber tävlingskommittén kolla upp programmet så de är 
medvetna om att de har en ungdomsserie förlagd på sin närtävling. 

7. Vi bestämmer att i samband med Utbildning /uppföljning av tävlings och 
bankontrollantfunktionen ska dessa roller fördelas på 2023 års tävlingar 
 
 
Vid datorn Kristina Hammarfalk Åre Ok /JHOF.  
Protokollet ligger på hemsidan när samtliga i tävlingskommittén har givit OK till 
innehållet. 


